
STYREMØTE NR. 5-2023, NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 18:30-20:00, 19. juli 2023

Sted: Zoom

Møteleder: Aud Øyen Halås

Referent: Håkon Bakke Kjerstad

Innkalt: Eskil Bakken Herborg Skjelle Ane Hagset Stavnesli Erik Gellein Halvorsen

Thomas Haugen De Lange Håkon Bakke Kjerstad Mathias Øivind Andresen

Martin Haarstad

Ikke møtt:

Saksliste:

Sak 1/2023: Godkjenne innkalling og saksliste

Sak 2/2023: Innsjekk

Sak 24/2023: Forventningsavklaring høst

Sak 25/2023: Rekrutteringsstrategi

Sak 26/2023: Bli kjent-trening - status

Sak 27/2023: Swecosprinten - status

Sak 23/2023: Utleie av tidtakerutstyret

Sak 10/2023: Sportslig fremover

Sak 13/2023: Generelt
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Sak 01/2023 Godkjenne Innkalling og saksliste 1 min

Type sak Vedtakssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo Innkalling med saksliste sendes ikke ut til styrets medlemmer pga
sommerferie.

Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 5 godkjennes.

Referat Styret godkjenner innkalling og saksliste til styremøte 5 enstemmig

Konklusjon Godkjent

Vedtak Innkalling og saksliste til styremøte 5 godkjennes.

Sak 02/2023 Kake og sladder 5 min

Type sak Fjas

Saksfremlegger Alle

Saksinfo Innsjekk og sladder

Referat Sak 02 referatføres ikke

Sak 24/2023 Forventningsavklaring høst

Type sak Diskusjonssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo Les gjerne gjennom forventingsavklaringen fra i vår.
● Hvordan har dynamikken i styret vært så langt?
● Noe som burde vært gjort bedre?
● Noen forventinger som burde legges til?

Referat ● 2 nye medlemmer i styret:
○ Økonomiansvarlig: Mathias Øivind Andresen

○ Marka Rundt leder: Martin Haarstad
● Litt lange styremøter til tider, fortsetter derfor med hyppige

møter
● Jevnt over levd opp til forventningene vi satt til oss selv
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○ Vi er fornøyd med engasjement og oppmøte blant
styremedlemmene i vår

● Hva kunne vært bedre?
○ Bli bedre på å oppdatere hverandre på slack

■ Legge ut melding på slack hvis man har gjort noe
viktig

Konklusjon Vi fortsetter med de samme forventningene som før, men fokuserer på å
oppdatere hverandre på slack

Sak 25/2023 Rekrutteringsstrategi

Type sak Diskusjonssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo Høsten er kjempeviktig for rekruttering av nye medlemmer. Vi har mye
gøy på agendaen. Hvordan skal vi signalisere til nye (og gamle!)
studenter at NTNUI Langrenn er fantastisk?

Jeg har skrevet ned 3 viktige punkter.
1. At vi møter opp!
2. Utstråling og holdning. Kjempeviktig hvilke signal vi sender ut til

potensielle medlemmer!
3. Gode gjennomføringer av arrangementene våre. Må være

planlagt i god tid!

Hva mer?
● Fast gutte-/jentetrening?

SoMe-strategi Ane Hagset Stavnesli
● Plan?

○ Blæsteplan høst23
● Sette av penger til bli kjent-trening, Swecosprint, teamet og

Meråkersamling
● Innspill

Stands
● Idrettskavalkaden 29. aug
● Andre

Referat ● Stor konkurranse om å rekruttere nye studenter
● Ikke “skremme” for mye i starten
● Rolig på treningsfronten i starten, mye annet som skjer

○ Snakketempo
○ Artige økter

● Ta lærdom fra første økt etter jul, gikk for fort
● Mange nye som blir med før bli-kjent treningen

○ Må tenke over hvordan vi fremstår allerede her
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● Engasjere folk utenfor til styret til å engasjere seg og være
imøtekommende

● Gi de som vi er litt usikre på om blir med videre ekstra
oppmerksomhet

○ Avslutte samtalen med at man håper at de blir med
videre, osv.

● Gjennomføring av arrangement
○ Folk skal sitte igjen med en følelse av at det var vellykket

● Frafall fra de som har vært med i mange år
○ Spesielt blant de som har vært på utveksling/praksis
○ Bør være oppmerksom på dette, men vanskelig å gjøre

noe håndfast
● Gutte/jente-trening

○ Vanskelig å sette faste tider, men kan ha et mål om antall
økter i løpet av semesteret.

○ Kan være en fin arena for å rekruttere nye
■ Spesielt viktig for å rekruttere jenter
■ Bør satse på å ha en økt tidlig i semesteret

○ Kan ha jente/gutte vors etc. med tilsvarende effekt
○ Minne hverandre på det om det har vært lenge siden

Some
● Ane har laget en kjempeplan
● Legge ut bilde hvis man er flere som er ute på økt i NTNUI-klær
● Ha dialog med Ane om SoMe knyttet til arrangement
● Sette av penger til å fremme innlegg på instagram og facebook

○ 1500,- er satt av
○ Ane tenker gjennom hvordan vi ønsker å fordele disse

midlene
■ Hvilke plattformer og i tilknytning til hvilke

arrangementer
Stands

● Idrettskavalkaden
● Andre stands?

○ Har kanskje ikke vært så effektiv tidligere
○ Vurdere å heller bruke ressurser i tilknytning til

arrangementer
■ Stand i tilknytning til swecosprinten med

mulighet for påmelding

Konklusjon Vi satser på å rekruttere mange nye medlemmer i høst.

Sak 10/2023 Sportslig fremover

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Erik Gellein Halvorsen
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Saksinfo Hva er den sportslige planen for høsten?

Noen spesielle endringer fra i fjor?

Referat ● Noen uker med to intervaller og ikke tre
○ Noen uker med intervall på enten tirsdag eller torsdag
○ Rulleski eller løping på tirsdag/torsdag

■ Bør tenke over hva man velger da noen av øktene
er viktig for noen

■ Viktig: Mulighet for å gå rolig når man kjører
ila-skistua

● Langturer søndag
○ Skal man ha både rulleski og løping
○ Det er et inntrykk av at mange, kanskje spesielt jenter går

lite på rulleski etter de har lagt opp
○ Rulleski står så sterkt, at mange vil gå langtur selv om det

ikke arrangeres
○ Satser derfor på begge

■ Revurdere etter hvert (spesielt under uka)
○ Oppmøte søndagslangtur

■ Kjører en poll på slack om dette
■ Alternativer: 9, 9:30, 10
■ Kan komme litt før bli-kjent trening

● Vassfjellhufs
○ Hvor tidlig bør man starte med dette?
○ Bør ha en hufs før meråker
○ 9. september
○ Oppmøte 8:30

● Onsdagsstyrke blir samme tidspunkt som i fjor
○ Vil helst ikke ha onsdagsstyrke samme dag som

swecosprinten, for å få flest mulig med
○ Må høre med O-gruppa

■ Vi vil ha med O-gruppa også på Swecosprinten!

Konklusjon En god sportslig plan for høsten er laget.

Sak 26/2023 Bli kjent-trening status

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Erik Gellein HalvorsenEskil Bakken

Saksinfo Dato: Mandag 28. august
Sted: Elgsethytta

Program? Koke fjorårets?

Referat ● Mandagen etter fadderuka
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● Kjører tilsvarende opplegg som i fjor
● Presentasjon

○ Litt kortere enn i fjor
● Sweco kommer og holder beskjed

○ Samme klokkeslett som i fjor

Konklusjon Planleggingen er godt igang, blir tilsvarende opplegg som i fjor

Sak 27/2023 Swecosprinten - status 10 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Thomas Haugen De LangeEskil Bakken

Saksinfo CIM-Event
● Søknad sendt inn og godkjent av CIM-event.
● Arenakart, risikovurdering og ulike løypealternativer oppe til

vurdering hos både politiet og brannvesenet. Kronglete system…

Sikkerhetsansvarlig: Thomas
Arenasjef: Eskil
Førstehjelpsanvarlig: Herborg
Tidtakeransvarlig: Thomas(?)
Mannskaps-/dugnadsansvarlig: ?
Noe mer/annet?

Plan fremover:
● Få godkjent søknad, ta kontakt og brannvesen om nødvendig
● Sende invitasjoner til ulike lokale klubber, bedrifter(?),

studentlag, NTNUI-grupper
● Sette opp dugnadsplan og legge ut skjema for slack for påmelding

til dugnad
● Legge slagplan for arrangementet - Kun heat (ingen prolog);

kvart-, semi- og finaler
● Oppdatere nettsiden (swecosprinten.no)

Referat ● Veldig godt i gang og god plan fremover
● Martin har AVK 1 kurs, kan være stedsansvarlig mtp vei og

sikring
● Pengepremier drar mer folk enn gavekort

○ Se på muligheter for dette i tillegg fremfor utelukkende
gavekort

● Prøve å få tak i gode uttrekkspremier
● Tidtakingssystem
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○ Blir ikke prolog, gjør tidtakingen enklere
○ Bør ha forskjellige på sikkerhetsansvarlig og tidtaking

■ Bør ha opplæring av nye i gruppa av
tidtakingssystemet

● Fordel at de får innblikk under
Swecosprinten og kan det til Gråkallen
opp

○ Thomas bør slippe å ha hovedansvar for tidtakingen
■ Få noen fra gruppa til å bidra
■ Mathias kan hjelpe til

○ Bør være minst 2, helst 3

Konklusjon Planleggingen har allerede kommet langt. Vi har stor tro på at dette blir
en suksess!

Sak 23/2023 Utleie av tidtakerutstyr

Type sak Diskusjon- og vedtakssak

Saksfremlegger Thomas Haugen De Lange

Saksinfo Vedtok 04.05.23 en foreløpig løsning på følgende priser (alle beløp i
NOK):
NTNUI-grupper. 500 + 750 x antall bokser
Eksterne: 1000 + 1500 x antall bokser

Bør ferdigstille system for hele løsningen.

Timespris for opplæring av tidtakerutstyr
Statuttene for skikurs gir kursholder 500 kr for ca 2 timer. Ikke noe mer
gunstig å drive opplæring av tidtakerutstyr -> Kursholder bør få 250 kr/t
for opplæring. Timespris kan derfor ikke være lavere enn 250 kr/t for
opplæring av NTNUI grupper. Foreslår en øvre grense for
opplæringstimer på 4 timer (dvs. 2 ekstra timer). Lengre varighet må
avklares, men kan ikke garanteres til enhver tid, for eksempel i travle
perioder.

Foreslår derfor følgende satser:
Studentorganisasjoner (inkl. NTNUI-grupper):
500 kr (inkl. 2 timer med opplæring) + 750 kr x antall bokser
250 kr/t for ekstra veiledning (opptil 2 timer til, dersom det er behov for
mer, må det avklares)

Eksterne:
1000 kr (inkl. 2 timer med opplæring) + 1500 kr x antall bokser
500 kr/t for ekstra veiledning (opptil 2 timer til, dersom det er behov for
mer, må det avklares)
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Referat ● Hvis det kreves mer enn 4 timer, er ikke det noe vi kan garantere
at vi kan stille med

○ Imidlertid ofte mulighet for å få det til
● Hvis noen må hjelpe til mer enn det som er oppsatt, får de betalt

for dette.

Konklusjon Forslag godkjent

Vedtak Styret vedtar at forslaget for utleie av tidtakerutstyret kan benyttes

Sak 13/2023 Generelt

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger
Saksinfo

Aud Øyen Halås
Andre prosjekter for høsten

- Medlemsinformasjon
- Dugnadspoeng
- Organisasjonskart
- Veldedighetshelg 1.-5. november. Bidrag?

Ane Hagset Stavnesli
Oppdatering klessaken

- møte med noname rett før dette møtet

Referat ● Håkon jobber med å fornye ordlyden i medlemssystemet
○ Ta kontakt med han hvis du har tips til formuleringer

● System for dugnadspoeng
○ Aud ser på dette
○ Håkon, Thomas og Martin blir med

● Organisasjonskartet endres i takt med endringene som er gjort
● Vedledighetshelg

○ Ikke kommet spesielt mye info enda
○ Styret er positive til å bidra med noe
○ Se på samarbeid med sponsorer om å gi støtte for hver

løpte km elns
● Vi har offisielt fått ny kontaktperson i Sweco

○ Også nye rutiner for faktura
● Møtet med NoName utsatt inntil videre
● Styrepresentasjon til neste fiskebeiner

○ Ane fikser
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Neste styremøte: Onsdag 23. august kl 19


